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Datum 25.1.22

Steller vragen Cees Bremmer

Over onderwerp Project Leidseweg-Noord-Zuid – vervolg vragen.

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Naar aanleiding van beantwoording van vragen van het CDA fractie gesteld naar aanleiding 
van informatiebrief 75 - d.d. 6 oktober 2021 en informatiebrief 95 - d.d. 7 december 2021, 
beiden over de Leidseweg-Noord-Zuid, heeft de CDA-fractie vervolg vragen. Uw college 
wordt verzocht de vragen te beantwoorden voor de raad van 3 februari.

20 juni 2018 heeft Groen Links vragen gesteld over bovengenoemd project waaronder:
Vraag 7. In Bijlage I Visie en afweging wordt gesteld dat bij het vernieuwen van de riolering 
de huisaansluitingen zullen moeten worden overgezet. Zullen deze kosten voor de gemeente 
of voor de inwoners zijn? 
Antwoord:  Vanaf de erfgrens wordt de vuilwater-huisaansluiting vervangen en aangesloten 
op het nieuwe stelsel. Ook wordt een nieuwe hemelwater-huisaansluiting aangeboden. Deze 
kosten zijn voor de gemeente.

Onderstaand CDA vraag en antwoord zijn van 13 januari jl.
a. Zijn er ter bevordering van ontkoppeling van hemelwaterafvoer van woningen van hun 

rioolafvoer inlaten op de hemelwaterafvoerleiding in de openbare ruimte aangebracht 
bij de erfgrens van elk kadastraal perceel?
Antwoord 15a: nee, dit is gebeurd op aangeven van de eigenaar van het perceel. 
Zodoende is niet bij elke woning een uitlegger gerealiseerd. Eigenaren dienen zelf een 
investering te doen om de wateroverlast te beperken, als zij dit niet willen heeft het 
geen zin een uitlegger aan te brengen. 

Vraag 1A:
Is realisatie van inlaten meegenomen in het bestek en de aanbesteding?
Vraag 1B:
Welk kosten worden er per HWA-aansluiting/per perceel door aannemer Bijleveld  in rekening 
gebracht als onderdeel van/ tijdens uitvoering van werkzaamheden aan de Leidseweg-
Noord-Zuid?
Vraag 2:
Wat gaat een nieuw HWA-huisaansluiting per perceel kosten na oplevering van het project?
Vraag 3A: 
Op welk moment en hoe zijn de bewoners van de Leidseweg-Noord-Zuid geïnformeerd over 
de mogelijkheid tot het verkrijgen van een HWA-inlaat bij hun erfgrens waarmee ze nu of in 
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de toekomst ontkoppeling van de HWA van hun woning kunnen realiseren?
Vraag 3B:
Welk percentage van de woningen heeft gebruik gemaakt van de mogelijkheid om een HWA-
inlaat te laten aanleggen?

In antwoord op Vraag 16a. m.b.t. wateroverlast bij de ONEVEN nummers en wel met vuilwater 
werd de volgende antwoord gegeven.

dit is al onderzocht. Naast water op eigen terrein is er nog een oorzaak. Water 
stroomt vanaf de Hooghkamer richting deze woningen en zorgt voor overlast. 

(Water vanuit de Hooghkamer kan geen vuilwater zijn. De klachten m.b.t. wateroverlast vanaf 
de Hooghkamer betreffen de EVEN nummers.) 

Vraag 4A: Zijn de bewoners van de woningen aan de EVEN zijde ( Hooghkamer-zijde)  
geïnformeerd over de uitkomst van in de beantwoording genoemd onderzoek en daarmee de 
oorzaak van hun overlast?
Vraag 4B: Zo nee, waarom niet?

Vraag 5A: Wordt er ook onderzoek gedaan naar de wateroverlast aan de ONEVEN zijde 
waarbij onderzocht wordt of de oorsprong van vuilwater welk overlast veroorzaakt bij 
woningen aan de ONEVEN zijde mogelijk samenhangt met de overstort van rioolwater op de 
achter hun woningen gelegen sloot welk in verbinding staat met de sloot naast Berbice?
Vraag 5B: Zo nee, waarom niet.

Bij inrichting van de openbare ruimte wordt tevens nieuwe straatverlichting aangebracht.
Vraag 6A: Zijn/worden alle lantaarnpalen voorzien van LED verlichting?
Vraag 6B: Zo ja, is de verlichting dimbaar?

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


